

秸秆粉碎机 Straw Pulverizer



产品介绍: 名宏牌秸秆粉碎机主要用于粉碎农作物秸秆麦秆、玉米秸秆、花生秧、地瓜秧、烟秆、棉秆、豆秸秆、牧草和各种树枝、木片、建筑模板、废旧木材等。

该机器由机架、旋切、喂料装置以及过载保护装置，机器合理简洁，寿命长不易损坏，高效率扭矩大，工作均匀。旋切转子刀刃尖利，刀片配对多样化，破碎效率高。

Straw grinder: Minghong grinder mainly applicable for grinding agricultural straw and stem, such as wheat, corn, peanut, potato, hemp, cotton, pea & bean straw and stem, grass, tree branches, wood chips, plywood residues, wood wastes, etc.

The machine is composed of main machine frame, cutting machine, feeding equipment, overload protection device. Optimized simple clean design, high torsion forces, durable and stable performance. Sharp and diversified configured knives enabling high grinding performance.

特点: 转盘可存放大量物料，实现间歇喂料；转盘内设计有阻尼板，可抓住草捆，进行转动，切碎效率高。切碎强度高、粗粉细粉一体机；成捆破碎，无需拆网、更加节省人力资源；适用于生物质压块、颗粒，生物质发电厂，养殖业等。

Features: Bulk materials can be stored on the turning plate, so as to achieve interval feeding. Turning plate is designed with damping device, to grab grass bales, higher grinding efficiency achieved. Higher grinding strength, combining rough and fine grinding. Saving workforce by full bale grinding, no need to unpack the bales. Adapting to biomass briquetting and pelleting production line, applying for biomass power generation plant, farms etc.

主要技术参数 Main technical data

Model Type	Power	Capacity	Grinding Size	Dimensions
型号	功率 (KW)	生产能力 (t/h)	粉碎长度 (cm)	外型尺寸 (cm)
9JFS-2500	45-90	4.0-6.0	2-10	3400×2600×2800
9JFS-2800	90-132	5.0-10	0.5-10	4200×2800×2800
9JFS-3300	160-220	10-15	3-10	4600×3300×2900
9JFS-3600	200-315	15-30	3-10	5100×3700×3200

秸秆打包机 Straw baling machine



秸秆打包机适用于松散物料的压缩包装，减少体积便于包装、运输以及减少储放空间；打包对象包括小麦秸秆、玉米秸秆、大豆秸秆、稻草等农产品秸秆等。其具有结构紧凑，结实牢固；经济实用、操作简便、安全可靠等特点，适用于大型养殖场、秸秆回收公司以及饲料生产企业。

Straw baling machine applying for press packing loose materials, reducing the volume, facilitating packaging and transportation, and reducing land fill. Main objects to be baled are agricultural residues as wheat straw, corn stalk, soybean stalk, rice straw, etc. Straw baler features compact design, strong structure, economical and practical, simple operation, safe, stable and reliable, etc, widely accepted and used by farms, straw recycling firms and animal feed manufacturers.

秸秆打包机特点:

- 1、高速化，高效化，低能耗。提高了液压打包机的工作效率，降低了生产成本。
- 2、机电液压一体化。充分合理利用机械和电子方面的先进技术促进整个液压系统的完善。
- 3、液压元件集成化，标准化。集成的液压系统减少了管路连接，有效地防止泄漏和污染。标准化的元件为机器的维修带来方便。

Features of the baler:

- 1、Speed up, Enhanced performance and low energy consumption. Ensuring both efficient production capacity and low production cost.
- 2、Compact electric and hydraulic integration. Fully and rationally adapted the advanced mechanical and electrical technology for the optimization of the whole hydraulic system.
- 3、Integration and standardization of the hydraulic parts. Integration reduced the demand of connection of the hydraulic pipes, preventing oil leak and pollution effectively. Standardization of the parts facilitates the maintenance of the machine.

主要技术参数 Main technical data

Model Type	Power	Production	Briquetting Sizes
型号	功率 (KW)	产量 (T)	成型尺寸 (cm)
9JD-200	45	5	30×40×70
9JD-150	37	4	30×40×70